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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottsága

JEGYZŐKÖNYV

Készült: A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási
Bizottság 2025. február 24-én (hétfő) 16.30 órai kezdettel a Józsefvárosi 
Polgármesteri Hivatal III. emelet 300-as termében megtartott 3. rendes 
üléséről

Levezető elnök:

Jelenlévő tagok:

Távol:

Camara-Bereczki Ferenc Miklós

Shakkour Aram - alelnök 
Dr. Erőss Gábor János 
Krizsán Gabriella Orsolya 
Tóth-Ádám Éva 
Oláh József
Vörös Tamás
Szűcs Krisztián János 
Dr. Tarcsay Tibor

Kaiser Edvin Sándor

Jelenlévő meghívottak: Rádai Dániel - alpolgármester, dr. Székelyhídi Lívia - Jegyzői 
Kabinet - kabinetvezető, dr. Gregor Katalin - Jogi iroda - jogi referens; dr. Lányi 
Krisztina - Városépítészeti Iroda - irodavezető-helyettes; Hőrich Szilvia - Költségvetési 
és Pénzügyi Ügyosztály - ügyosztályvezető; Pfeifenróth Noémi - Költségvetési Iroda - 
irodavezető; Dr. Lennert Zsófia - Városüzemeltetési és Zöld Iroda — irodavezető, 
Gyuricza Ramóna - Városüzemeltetési és Zöld Iroda---- ügyintéző; Ágh László - 
Városüzemeltetési és Zöld Iroda - közkútkezelő ügyintéző; Zágoni Dóra - 
Városüzemeltetési és Zöld Iroda — irodavezető-helyettes; Zikkert Zoltán - Rév8 Zrt. - 
vezérigazgató; Lágler Péter Károly - Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. — 
vezérigazgató; Borbás Gabriella - JGK Zrt. - vezér igazgató; Alexa György - JKN Zrt. 
operatív igazgató

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Tisztelettel köszöntőm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és 
valamennyi jelenlévőt, Budapest Főváros VIII. Kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
Képviselő-testületének Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási 
Bizottsága ez évi 3. rendes ülését megnyitom. Kérem, kapcsolják be szavazókészülékeiket 
a létszám megállapítása érdekében. A Bizottság tagjainak száma 11 fő. Megállapítom, 
hogy jelen van, 9 fő, a Bizottság határozatképes.

Tájékoztatom a Bizottság tagjait, hogy dr. Szilágyi Demeter képviselői mandátumáról - a 
Képviselő-testülethez címzett 2025. február 4. napján kelt és a Polgármester részére 
ugyanezen a napon eljuttatott írásbeli nyilatkozatával - lemondott.

Távolmaradását bejelentette Kaiser Edvin. A mai napon a törvényességi felügyeletet dr. 
Székelyhídi Lívia látja el. Sürgősségi előterjesztés is van előttünk. A Bizottság tagjai 
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február 20-án pótkézbesítés útján kapták meg a következő sürgősségi Képviselő-testületi 
előterjesztést véleményezésre: „Javaslat a személygépjármű- és kerékpár-elhelyezési 
kötelezettség teljesítéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotására’'’, előterjesztő: 
Rádai Dániel alpolgármester. Szavazásra bocsátom a sürgősségi előterjesztés napirendre 
vételét, elfogadása esetén javaslom 11.17 számon tárgyalni. A Bizottság egyszerű 
többséggel határoz a sürgősségi indítvány napirendre vételéről. Kérem, szavazzanak most.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

30/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
napirendre veszi az alábbi előterjesztést:

Javaslat a személygépjármű- és kerékpár-elhelyezési kötelezettség teljesítéséről szóló 
önkormányzati rendelet megalkotására
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm és most a meghívó szerinti napirendi 
javaslatról fogunk szavazni. Egyszerű többséggel kérem, hogy szavazzanak most.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

31/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend

Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

I/A. Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest, VIII. kerület Vajda 
Péter u. 33-35. sz. alatti ingatlan villamos energia ellátásához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

2. Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest VIII. kerület 
Kálvária utca 14-16 sz. alatt kapubehajtók építéséhez
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

I/B. Zárt előterjesztések

3. Javaslat közterület-használati kérelmek elbírálására
Előterjesztő: dr. Tör öcsik Edit Julianna jegyző
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II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat a képviselő-testület 2025. évi munkatervének elfogadására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

2. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
tulajdonában lévő közterületek használatának rendjéről szóló 13/2023. (IV. 27.) 
önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

3. Javaslat az önkormányzat tulajdonában álló nem lakás céljára szolgáló 
ingatlanokra és egyéb dologbérletre vonatkozó díjakról szóló 15/2023. (II. 23.) 
számú határozat módosítására
Előterjesztő: Sátly Balázs alpolgármester

4. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi 
költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet IV. 
módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Sátly Balázs alpolgármester

5. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2025. évi 
költségvetésről szóló önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz 
kapcsolódó döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Sátly Balázs alpolgármester

6. Javaslat Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2025. évi üzleti tervének 
elfogadására, valamint a 2025. évre - 2025. január 1-től június 15-ig - szóló 
közszolgáltatási szerződések megkötésére
Előterjesztő: Borbás Gabriella JGK Zrt. vezérigazgató

7. Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. Közszolgáltatási 
Keretszerződésének, valamint a 2025. évre vonatkozó Éves Közszolgáltatási 
Szerződésének megkötésére és 2025. évi Üzleti tervének elfogadására 
Előterjesztő: Lágler Péter Károly JKN Zrt. vezérigazgató

8. Javaslat a Rév8 Zrt. 2025. évi előzetes üzleti tervének elfogadására és a 2025. 
évre szóló közszolgáltatási szerződésének megkötésére
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

9. Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért támogatási 
szerződéseinek megkötésére
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

10. Javaslat a Józsefváros Közbiztonságáért Közalapítvány támogatási 
szerződésének megkötésére, valamint kuratóriumi elnök választására
Előterjesztő: Sátly Balázs alpolgármester, Dr. Udvarhelyi Éva Tessza 
alpolgármester
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11. Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 18/2024. (X. 10.) önkormányzati rendelet módosítására, és személyi 
döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester

12. Javaslat a 2024-2025. évi gyerek- és ifjúsági részvételi költségvetéshez és a 2024. 
évi részvételi költségvetés megvalósításához kapcsolódó döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

13. Javaslat botlatókövek elhelyezésére 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

14. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 
2023. és 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására
Előterjesztő: dr. Tör öcsik Edit Julianna jegyző

15. Beszámoló Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
Képviselő-testülete bizottságainak 2024. évi munkájáról, valamint a Bizottságok 
2023. november 16. - 2024. december 31. közötti időszakra vonatkozó 
átruházott hatásköreinek gyakorlásáról
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Hermann György a Társadalmi Ügyek 
Bizottság elnöke, Gutjahr Zsuzsanna a Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság elnöke, 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület
hasznosítási Bizottság elnöke

16. Polgármesteri tájékoztató a legutóbbi képviselő-testületi ülés óta eltelt 
időszakról
Előterjesztő: Pikó András polgármester

17. Javaslat a személygépjármű- és kerékpár-elhelyezési kötelezettség teljesítéséről 
szóló önkormányzati rendelet megalkotására
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen. Napirend 
előtti felszólalásra van lehetőség, legfeljebb 3 perc időtartamban. Kíván élni ezzel valaki? 
Dr. Eröss Gábor, parancsoljon!

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm a szót Elnök úr, nem először szólok a Pázmány beruházás ügyében itt a 
Bizottságon sem. Az aktualitását a mostani felszólalásomnak az adja, hogy néhány nappal 
ezelőtt a bontás területe mellett elhaladva, azt láttam, hogy miközben tudomásom szerint a 
mai napig nincsen jogerős bontási engedély, ahhoz képest azt már tudjuk, hogy a földdel 
tették egyenlővé az egész történelmi épületegyüttest, de a konkrét megfigyelésemet 
osztanám meg a Tisztelt Bizottsággal, és az pedig az, hogy annyira, magabiztosan 
folytatják az egyébként jogerős engedéllyel nem rendelkező bontási munkálatokat, hogy 
dobálják le a IV-V. emeleti erkélyekről a Szentkirályi utcai épületekben talált limlomot, 
bontási törmeléket. Úgyhogy, aki arra halad a Pollack Mihály térről megfigyelheti, amint 
mondom az V. emeletről hajigálják ki a dolgokat amellett, hogy egyébként pedig az egész 
Palota-negyed zeng attól, hogy a bunkert bontják és közben természetesen ismét száll a 
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por, amiről nem tudjuk, hogy mennyire mérgező, csak sejtjük, hogy nagyon. Hát már nem 
is tudom, mivel fejezzem be ezek után, mert már a Pápától kezdve a kormányig sok 
mindenkihez fordultunk. Azt remélem, hogy Alpolgármester úr legalább tudja 
valamennyire nyomon követni az eseményeket. Igen, Ferenc pápának jobbulást kívánunk 
és kérdezem, hogy tudunk-e bármit tenni vagy pedig néma nézői leszünk annak, hogy 
továbbra is a kerület levegőjét szennyező és egyébként illegális, és kultúra és történelem 
romboló beruházás folytatódik, köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Alpolgármester úr, parancsoljon!

Rádai Dániel
Köszönöm, csak annyit Képviselő úr felvetésére, hogy Alpolgármester úr nyomon követi a 
dolgokat, én a múlt héten vettem részt egy videó forgatás keretében is a helyszínen, ami ki 
is ment múlt héten, tehát figyelemmel követjük. Azt gondolom, hogy sokan járunk arra, 
már csak néha a műszaki kíváncsiság, néha pedig a katasztrófaturizmus, néha a lakossági 
panaszok csekkolása végett, úgyhogy az egyértelmű, hogy ez a betonbunker marógép, ez 
gyakorlatilag a mindennapokban elképesztő hangszennyezést okozott. Az Önkormányzat 
maga rendel meg több ezzel kapcsolatos mérést egyébként. Az viszont, hogy egy 
építkezésen, éppen ki, mikor, honnan, mit dob ki az ablakon, saját építkezés területén, ez 
maximum az építéshatóság hatásköre, munkavédelmi szempontból, akár környezeti 
szempontból. Ezzel önmagában a kerületi önkormányzat nem tud mit tenni, de egyébként 
jól mutatja a hozzáállást.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Számos problémája van a kerületnek, a kerületben lakó embereknek, a kerület vezetésének 
ezzel a beruházással. Alapvetően nem az, hogy létezik, mert szerintem jó, hogy van egy 
ilyen beruházás, de hogy ennek mikéntje és erről hosszan beszélhetnénk, de a magyar 
állam önkéntelen és tudatos leépítésének következtében azért a munkavédelmi 
felügyelőségek azok nincsenek a helyzet magaslatán. De én azt javaslom Képviselő úrnak, 
hogyha már fölvetette a bizottsági ülésen, akkor megkérjük a hivatal munkatársait, hogy 
forduljunk Budapest Főváros Kormányhivatalának munkavédelmi felügyeletet ellátó 
részlegéhez vagy akár a Főispán úrhoz, aki majd kiadmányozza vagy szignálja a feladatot, 
hogy ellenőrizzék az építkezésen tevékenységet folytatókat ebből a szempontból is. Vörös 
Tamás, parancsoljon!

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Nem egy vitát szeretnék kinyitni, csak én úgy emlékszem, hogy az ügy 
valahol ott tartott, hogy van bontási engedély, amelyet a bíróságon megtámadott többek 
között az önkormányzat is és ebben az ügyben nincsen még jogerős döntés. De úgy 
egyébként az nem azt jelenti, hogy ne lenne bontási engedély és ettől függetlenül 
egyébként nem tartanám haszontalannak, hogy az önkormányzat azokban az ügyekben, 
amelyekben perként, mint felperes részt vesz, azokban az ügyekben mondjuk beszámolna a 
Képviselő-testületnek nyilván zárt ülésen arról, hogy milyen álláspontot képvisel és mire 
alapozza ezeket az állításait, mert jelen pillanatban pont Erőss képviselő úr, 
információhiánynak tudom be ezt, amit Ön mondott vagy ezt a hibát, ha jól tudom, akkor 
hiba. De hogyha meg én tudom rosszul, akkor azért van, mert én vagyok 
információhiányban. Erről jó lenne, hogyha beszámolna az önkormányzat azzal 
kapcsolatban, hogy amit felperes részt vesz perekben, ezekkel nemcsak ebben, hanem úgy 
általában azokban az ügyekben, ahol felperesként vesz részt vagy akár alperesként, hiszen 
azért az sem egy, hogy mondjam olyan ügy, ami ne tartozna adott esetben a Képviselö- 
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testületre. Ezekben az ügyekben mondjuk tájékoztatást nyújtana, hogy mire alapozza az 
álláspontját és mit képvisel és adott esetben milyen végzések születtek ebben a kérdésben. 
Szerintem ez nagyon fontos lenne.

De egyébként a levegőminőségre vissza szeretnék én is térni, mert minden bontás szálló 
porral jár és ez egyébként tényleg nem kellemes, de azért egész Budapesten borzasztóan 
rossz a levegő minősége. Ezekben a napokban különösen tragikus a helyzet. Én ezt csak 
azért szeretném idehozni, mert azok az intézkedések, amelyek az elmúlt időszakban 
Budapesten történtek és ide vehetnénk Józsefvárost is, bár azt gondolom, nem feltétlenül 
lenne ilyen szempontból fair, mert nemcsak itt van probléma, hanem az egész városban, 
azért önmagában megkérdőjelezik azokat a közlekedéstechnikai módosításokat, amelyek 
végbementek, hiszen nem érték el a kívánt célt, sőt inkább rontottak a helyzeten. 
Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Rádai alpolgármester úr, parancsoljon!

Rádai Dániel
Köszönöm. Szerintem ez egy teljesítendő kérés is volt Képviselő úr részéről, de muszáj azt 
a tisztázó kérdést feltennem, hogy mire utalt Eröss képviselő úr, miért lenne 
információhiányban a gondolatmenetek között?

Vörös Tamás
Az a dilemma merült fel az én ismereteim szerint, amit én úgy tudok, hogy helyes, de 
lehet, hogy én tévedek, de akkor valamelyikünk téved ebben az ügyben, ez biztos. Én úgy 
tudom, hogy van bontási engedélye a beruházónak, amit megtámadott bíróság előtt többek 
között az önkormányzat is és ebben nincsen jogerős döntés. Mert Eröss képviselő úr azt 
állította, hogy nem rendelkezik bontási engedéllyel, mivel tényszerű, de bocsánat, az 
jogerős, tehát az nem úgy van. Van hatályos bontási engedély, csak az a kérdés, hogy azt 
vitatjuk, hogy ez szabályos-e vagy az önkormányzat azt vitatja, hogy szabályos-e csak ezt 
akartam tisztázni és pont az ilyen ügyek miatt jó lenne, hogyha egy tiszta képet, egy jogi 
állapotot, beszámolót kapna a Képviselő-testület zárt ülés keretében értelemszerűen ez 
csak ennyi. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Az évek és a rutin. Képviselő úr nagyon ügyesen visszavette magához a szót, de azért 
kérem, hogy én próbálom, hogy tartsuk magunkat, az SZMSZ adta keretekhez, és hogy ne 
beszéljünk jegyzökönyvön kívül. Elkezdenénk a napirendi pontok tárgyalását, átruházott 
bizottsági hatáskörű előterjesztésekkel kezdünk.

Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztés)

Napirend Ll. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest, VIII. 
kerület Vajda Péter u. 33-35. sz. alatti ingatlan villamos energia ellátásához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, kiegészítés nincs. Van-e hozzászólása bárkinek? Nem látok 
ilyet, így a napirend vitáját lezárom és szavazásra bocsátom az egy pontból álló határozati 
javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem szavazzanak!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

32/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi hozzájárulás megadása Budapest VIII. kerület Vajda Péter u. 33-35. sz. 
alatti ingatlan villamos energia ellátásához

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi hozzájárulását adja Budapest VIII. kerület, Vajda Péter u. 33-35. sz. alatti 
ingatlan villamos energia ellátásához.

- jelen tulajdonosi hozzájárulás a Budapest VIII. kerület, Villám utca (38503 
hrsz.) és Vajda Péter u. (38591 hrsz.) út- és járdaburkolatának munkálatokkal 
érintett részeire terjed ki;

- jelen tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig 
érvényes;

- az építtetőnek (kivitelezőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást az 
Önkormányzat honlapjáról letölthető kérelem nyomtatvány adattartalma szerint a 
mellékletek csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat 
maradéktalanul be kell tartani;

- téli üzemben burkolatbontási engedélyt kiadni alapvetően november 15. előtt és 
március 15. utáni munkakezdéssel lehet. Ettől eltérni, csak külön kérelemre és 
külön elbírálással lehet figyelembe véve az alkalmazott technológiát és azt, hogy a 
téli időszakban nyitott munkagödör, vagy munkaárok baleseti veszélyforrást nem 
okozhat, síkosságmentesítésére az engedélyesnek külön figyelmet kell fordítania;

- kötelezi a kivitelezőt a bontási helyek megfelelő minőségben történő 
helyreállítására, melyre a beruházó/kivitelezö közösen 5 év garanciát vállal.

Felelős: polgármester
Határidő: 2025. március 1.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadták.

Napirend 1.2. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest VIII. 
kerület Kálvária utca 14-16 sz. alatt kapubehajtók építéséhez
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, szóbeli kiegészítés nincs. Van-e hozzászólás? Én annyit 
mondanék el, nyilvánvalóan itt, akik itt laknak a kerületben, azoknak ez az építkezés ez 
sok borsot tört az orra alá, kezdve azzal, hogy éveken keresztül nem volt helyreállítva a 
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járdaszakasz, de ennél még rosszabb volt a helyzet, mint a jelen állapot, bár most sincs 
teljes mértékben helyreállítva. Nagyon bízom abban, hogy tényleg most már belátható időn 
belül befejeződik ez az építkezés, és számos más építkezés, amelyeket félbehagytak az 
utóbbi években. Szerintem érdemes lenne kémünk Főépítész úrtól arra vonatkozóan egy 
tájékoztatót a következő vagy a következő utáni bizottsági ülésre, hogy hogy állnak azok 
az építkezések, melyekkel kapcsolatban számos lakossági panasz érkezett az utóbbi 
években és melyek közül többet is most elkezdtek befejezni. Szerintem érdemes lenne 
ezekről kapnunk egy tájékoztatót. Alpolgármester úr, parancsoljon!

Rádai Dániel
Nagyon támogatom Elnök úr felvetését. Kiegészíteni annyival szeretném, picit 
kapcsolódva Erdős képviselő úr előző körös felvetéséhez is, hogy ezt a projektet egyébként 
hátráltatta egy jogvita is a szomszédos épülettel és ezt az épületet hátráltatta ez a jogvita a 
szomszédos épülettel. Tehát azért itt egy némi kettős mérce vonalán azért úgy érzem, hogy 
van amikor egyébként ezek a közigazgatási és polgári vita jogviták ezek, hogy úgy 
fogalmazzak gyakorlati következményekkel járnak egy beruházás tekintetében és vannak 
olyanok, mint a Pázmány beruházás, ahol nem. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen, amennyiben nincs további hozzászólás, a napirend vitáját lezárom és 
szavazásra bocsátom az egy pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához egyszerű 
többség szükséges, kérem, szavazzanak.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

33/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi hozzájárulás megadása Budapest VIII. kerület Kálvária utca 14-16 sz. 
alatt kapubehajtók építéséhez

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi hozzájárulását adja Budapest VIII. kerület, Kálvária utca 14-16 sz. alatt 
kapubehajtók építéséhez.

- jelen tulajdonosi hozzájárulás a Budapest VIII. kerület, Budapest VIII. kerület, 
Kálvária utca (36077 hrsz.) út- és járdaburkolatának munkálatokkal érintett 
részeire terjed ki;

- jelen tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig 
érvényes;

- az építtetőnek (kivitelezőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást az 
Önkormányzat honlapjáról letölthető kérelem nyomtatvány adattartalma szerint a 
mellékletek csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat 
maradéktalanul be kell tartani;
téli üzemben burkolatbontási engedélyt kiadni alapvetően november 15. előtt és 
március 15. utáni munkakezdéssel lehet. Ettől eltérni, csak külön kérelemre és 
külön elbírálással lehet figyelembe véve az alkalmazott technológiát és azt, hogy a 
téli időszakban nyitott munkagödör, vagy munkaárok baleseti veszélyforrást nem 
okozhat, síkosságmentesítésére az engedélyesnek külön figyelmet kell fordítania;
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- kötelezi a kivitelezőt a bontási helyek megfelelő minőségben történő 
helyreállítására, melyre a beruházó/kivitelező közösen 5 év garanciát vállal.

Felelős: polgármester
Határidő: 2025. március 1.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm és áttérünk a zárt előterjesztés 
megtárgyalására, kérem, hogy biztosítsuk a zárt ülés feltételeit. Igyekszünk hamar végezni, 
hogy aztán tudjuk folytatni a Képviselő-testületi előterjesztések megtárgyalásával, csak a 
hivatali dolgozók maradnak.

Napirend 1.3. pontja: Javaslat közterület-használati kérelmek elbírálására
Előterjesztő: dr. Törőcsik Edit Julianna jegyző ZÁRT

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése 
értelmében.

A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a
34/2025. (II. 24.)
35/2025. (II. 24.)
36/2025. (II. 24.)
37/2025. (II. 24.)
38/2025. (II. 24.)
39/2025. (II. 24.)
40/2025. (II. 24.)
41/2025. (II. 24.)
42/2025. (II. 24.)
43/2025. (II. 24.)
44/2025. (II. 24.)
45/2025. (II. 24.)
46/2025. (II. 24.)
47/2025. (II. 24.)
48/2025. (II. 24.)
49/2025. (II. 24.)
50/2025. (II. 24.)

számú VKKB határozatokat a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztés)

Nyilvános előterjesztések

Napirend ILI, pontja: Javaslat a képviselő-testület 2025. évi munkatervének 
elfogadására
Előterjesztő: Pikó András polgármester
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
II-es blokk, Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése, 11.1 napirendi pont. A 
napirend vitáját megnyitom. Van-e bárkinek kérdése, hozzászólása? Nem látok ilyet, így a 
napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés 
megtárgyalását. Kérem szavazzunk most!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának

51/2025. (II. 24.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk, köszönöm. II.2 napirendi pont.

Napirend IL2. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat tulajdonában lévő közterületek használatának rendjéről szóló 
13/2023. (IV. 27.) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e előterjesztői kiegészítés? Nincs. Kérdés, 
hozzászólás, nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő
testületnek az előterjesztés megtárgyalását, erről szavazunk most!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

52/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm. II. 3 napirendi pont.
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Napirend II.3. pontja: Javaslat az önkormányzat tulajdonában álló nem lakás céljára 
szolgáló ingatlanokra és egyéb dologbérletre vonatkozó díjakról szóló 15/2023. (II. 
23.) számú határozat módosítására
Előterjesztő: Sátly Balázs alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e bárkinek hozzászólása? Nem látok ilyet. A VKKB 
javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását, erről szavazzunk most!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

53/2025. (II. 24.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. II. 4. napirendi pont.

Napirend IL4, pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet IV. módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Sátly Balázs alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e hozzászólása bárkinek, esetleg kérdésre? Nem látok 
ilyet, így a napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását és a rendelet elfogadását, erről szavazzunk most!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

54/2025. (II. 24.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását és a rendelet elfogadását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel, egyhangúlag elfogadtuk, köszönöm.
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Napirend IL5. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2025. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelete elfogadására 
és az ahhoz kapcsolódó döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Sátly Balázs alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Az előterjesztés kézbesítése 2025. február 12-én megtörtént. A bizottság tagjai az 
előterjesztés 9. számú mellékletét 2025. február 20-án pótkézbesítés útján kapták meg. A 
napirend vitáját megnyitom. Dr. Eröss Gábor, parancsoljon!

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót, a másik bizottságban, már az ahhoz a bizottsághoz tartozó 
témában kérdeztem. Itt most csak egyet kérdeznék, de lehet, hogy túl nehéz, már olyan 
értelemben, hogy amire rákérdezek, az több különböző soron szerepel, de mégis, hogyha 
esetleg tud segíteni a Gazdasági vezető asszony abban, hogy a tavalyi évhez képest, vagyis 
a 24-es évhez képest a 25-ös évben összességében utcafásításra mennyivel, hát remélem, 
jól teszem föl a kérdést, költünk többet, ha egyáltalán össze lehet hasonlítani, hiszen 
különböző sorokon szerepelhetnek ezek a feladatok.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Alpolgármester úr, parancsoljon!

Rádai Dániel
Igen, azt szeretném kérni Képviselő úrtól, hogy segítsen tisztázni, hogy mihez képest, 
mikor, hogyan költünk többet? Tehát az a kérdés, hogy 2024-hez képest mondjuk 2025- 
ben mennyivel költünk többet utcafásításra? Köszönőviszonyt sem költünk, hiszen 2024- 
ben egy programkivitelezés is zajlott, meg közterületi kivitelezések is zajlottak, ehhez 
képest 2025-ben nincsenek ilyen kivitelezések. A 3. ütemet fogom terveztetni, tehát itt 
nyilvánvalóan ez most egy felkészülő év, nem egy kivitelező év, de engem most meglepett 
ez a kérdés, bevallom.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Dr. Eröss Gábor, parancsoljon!

Dr. Erőss Gábor
Valamelyikünk nagyon fáradt. Hát jelenleg is zajlik, ugye naponta 10-szer foglalkozunk a 
Kiss József utca kivitelezéssel, tehát hogyha ezek kifutnak a Kiss József utca, Nagy József 
utca és még az az egy projekt, akkor idén már nem kezdünk utcafásításba?

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Ebben lesz feladata a bizottságnak is Képviselő úr, mint ahogy az előző 
háttérbeszélgetésen is elmondtam, és a következőn is szó lesz róla. Szeretnénk folytatni az 
utcafásítási programot, ehhez kell terveztetni, ahogy Alpolgármester úr is mondta. Az idei 
évben nagyszabású kivitelezések nem lesznek. Megterveztetjük azt, hogy mit szeretnénk a 
jövőben és befejezzük a már futó projekteket. Van-e további hozzászólás? Gazdasági 
vezető asszony kíván-e esetleg hozzáfűzni valamit? Nem, nem látom az igényt az arcán 
arra, hogy szeretne hozzáfűzni bármit is. Van-e további hozzászólás? Nem látok ilyet, így a 
napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés 
megtárgyalását. Erről döntünk most, kérem szavazzanak!
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

55/2025. (II. 24.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk, köszönöm szépen.

Napirend IL6. pontja: Javaslat Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2025. évi 
üzleti tervének elfogadására, valamint a 2025. évre - 2025. január 1-től június 15-ig - 
szóló közszolgáltatási szerződések megkötésére
Előterjesztő: Borbás Gabriella JGK Zrt. vezérigazgató

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, van-e szóbeli kiegészítés esetleg? Nincs ilyen, bárkinek 
hozzászólása? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását, erről döntünk most, kérem 
szavazzunk!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

56/2025. (II. 24.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk.

Napirend IL7. pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 
Közszolgáltatási Keretszerződésének, valamint a 2025. évre vonatkozó Éves 
Közszolgáltatási Szerződésének megkötésére és 2025. évi Üzleti tervének elfogadására
Előterjesztő: Lágler Péter Károly JKN Zrt. vezérigazgató

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, van-e szóbeli kiegészítés? Nincs. Köszönöm szépen. 
Bárkinek hozzászólása? Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását, erről döntünk most!
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

57/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Napirend 11,8. pontja: Javaslat a Rév8 Zrt. 2025. évi előzetes üzleti tervének 
elfogadására és a 2025. évre szóló közszolgáltatási szerződésének megkötésére 
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, van-e szóbeli kiegészítés? Nincs. Hozzászólás? Dr. Erőss 
Gábor, parancsoljon!

Dr. Erőss Gábor
Lehet, hogy megint már a kérdés is hibás lesz, de azért próbálkozom. Kihasználom a 
lehetőséget, hogy jelen van a Rév8 Zrt. vezetője, illetve vezetősége. Szóval a kérdésem az 
volna, hogy mik az idei tervei a Rév8-nak a Népszínház utcával, ezt szeretném megtudni. 
Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Hát azok a tervei a Rév8 Zrt-nek a Népszíház utcában, amiket mi meghatározunk, hogy a 
tervei legyenek. Vezérigazgató úr, parancsoljon!

Zikkert Zoltán
Köszönöm a kérdést. A Népszínház utcával kapcsolatban egy nemzetközi 
együttműködésben is részt veszünk, aminek köszönhetően valamennyi forrást kívülről is 
sikerül hoznunk a rendszerbe. Igyekszünk azzal a programmal kapcsolatban, amit 
előkészítünk, hamarosan jelentkezni és ezt bemutatni. Ezért nem szeretném ezt most itt 
előre, mert szeretnénk ezt a tervet a Képviselő-testületnek prezentálni és annak a tartalmát. 
Alapvetően nagy vonalakban arról van szó, hogy egy előkészítést tervezünk. Egy több évre 
szóló városrehabilitációs programnak az előkészítését szeretnénk megtenni, hogy utána 
részletes javaslatokat tudjunk tenni, egy koncepciót vagy stratégiát arra vonatkozóan, 
hogyan kellene a Népszínház utcával és a környezetével átfogóan, közbiztonsági, 
köztisztasági kérdésekre is kiterjedően foglalkozni. Emellett egyébként reményeink szerint 
azok a beavatkozások, amik elkezdődtek, azokra is majd a későbbiekben így lesz 
költségvetési forrás, és akkor tudjuk folytatni a Népszínház utcában eddig a 
csomópontokra kiterjedően megtörtént beavatkozásokat. Ezekből szeretnénk többet, illetve 
az előkészítés érinti, és remélem, hogy ebben is lesz majd előrelépés, a Népszínház torkolat 
sorsát. Úgyhogy elég sokrétűen foglalkozunk a Népszínház utcával, és ezt a komplex 
csomagot szeretnénk majd bemutatni a Képviselő-testületnek ahogy odajutottunk.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük, van e további hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom. A 
VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását, erről döntünk 
most, kérem, szavazzanak!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

58/2025. (II. 24.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Napirend II.9. pontja: Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért 
támogatási szerződéseinek megkötésére
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Napirend vitáját megnyitom, Van-e hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját 
lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását, erről 
döntünk most!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

59/2025. (II. 24.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk, köszönöm szépen.

Napirend II.10. pontja: Javaslat a Józsefváros Közbiztonságáért Közalapítvány 
támogatási szerződésének megkötésére, valamint kuratóriumi elnök választására
Előterjesztő: Sátly Balázs alpolgármester, Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, van-e hozzászólás? Nem látok ilyet. Én a napirend vitáját 
lezárom és szavazásra bocsátom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

60/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm.

Napirend ILII, pontja: Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 18/2024. (X. 10.) önkormányzati rendelet 
módosítására, és személyi döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Tájékoztatom a tisztelt bizottsági tagokat, hogy az ülést megelőzően csere előterjesztés 
érkezett, melyet helyszíni kiosztás útján kaptak meg. A napirend vitáját megnyitom. Van-e 
hozzászólás? A csere előterjesztés alapján elindultunk az arányosítás útján, de ez még csak 
egy félszeg lépés, van még mit tenni, mandátum arányosítás. Amennyiben nincs több 
hozzászólás, a napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását. Kérem, szavazzanak!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

61/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel, egyhangúlag elfogadtuk.
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Napirend 11.12. pontja: Javaslat a 2024-2025. évi gyerek- és ifjúsági részvételi 
költségvetéshez és a 2024. évi részvételi költségvetés megvalósításához kapcsolódó 
döntések meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Udvarhelyi Éva Tessza alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját 
lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását. 
Kérem szavazzanak!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

62/2025. (II. 24.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Napirend 11.13. pontja: Javaslat botlatókövek elhelyezésére
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját 
lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-test-testületnek az előterjesztés megtárgyalását, 
erről döntünk most!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

63/2025. (II. 24.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm.
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Napirend 11.14. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Polgármesteri Hivatal 2023. és 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadására
Előterjesztő: dr. Törőcsik Edit Julianna jegyző

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e hozzászólása bárkinek? Nem látok ilyet, így a 
napirend vitáját lezárom. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés 
megtárgyalását, erről döntünk most!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

64/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk.

Napirend 11.15. pontja: Beszámoló Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat Képviselő-testülete bizottságainak 2024. évi munkájáról, valamint a 
Bizottságok 2023. november 16. - 2024. december 31. közötti időszakra vonatkozó 
átruházott hatásköreinek gyakorlásáról
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Hermann György a Társadalmi Ügyek Bizottság 
elnöke, Gutjahr Zsuzsanna a Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság elnöke, Camara-Bereczki 
Ferenc Miklós a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság 
elnöke

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e bárkinek hozzászólása? Nem látok ilyet. A napokban 
ment ki egy e-mail, bizonyára többen is látták, melyben polgármester úr arról ír, hogy a 
bizottsági tagoknak akár belsős, akár külsős tag kötelező a bizottsági ülések látogatása, 
hacsak nincs nyomós okuk a távollétre és azt időben be nem jelentik. Nyilvánvalóan a mi 
bizottságunkban ez nem fordult elő vagy csak nagyon ritkán, ez más bizottságok tagjaira 
vonatkozik, de bízom benne, hogy a jövőben is hasonlóan magas arányban fogják látogatni 
a bizottság tagjai a bizottsági ülést, hogy meg tudjuk hozni a megfelelő döntéseket úgy, 
hogy mindenki jelen van. Köszönöm szépen. A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását, erről döntünk most!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

65/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
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A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Napirend 11.16. pontja: Polgármesteri tájékoztató a legutóbbi képviselő-testületi ülés 
óta eltelt időszakról
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Hozzászólást nem látok. A napirend vitáját lezárom. A 
VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés tudomásul vételét. Kérem, 
szavazzanak most!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

66/2025. (II. 24.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés tudomásul vételét.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm.

Napirend IL17. pontja: Javaslat a személygépjármű- és kerékpár-elhelyezési 
kötelezettség teljesítéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotására
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Tájékoztatom a tisztelt bizottsági tagokat, hogy az előterjesztést 2025. február 20-án 
pótkézbesítés útján kapták meg. A napirend vitáját megnyitom, és megadom a szót 
előterjesztői kiegészítésre Rádai Dániel alpolgármesternek, parancsoljon!

Rádai Dániel
Egy törvényességi felhívásra reagálunk, technikai kereteken belül mozgunk. Stratégiai 
változás nincs a rendeletben olyan változtatásokat eszközölni, mint az eljárásrend, átkerül 
önkormányzati hatósági ügybe, az eddigi tulajdonosi joggyakorlásból vissza. Ha egy 
beruházás sikertelen, akkor visszaadjuk a megváltott díjat a beruházóknak és hasonlók.
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Úgyhogy nem ragoznám ezt most túl. Köszönöm. Sajnos ilyen nagyon érdemi stratégiai 
szempontokról nem tudok beszámolni.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Van-e további hozzászólás, akár kérdés? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom. A 
VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását, erről döntünk 
most! Kérem szavazzanak!

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

67/2025. (II. 24.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2025. február 27-i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen. A napirendi pontok tárgyalásának 
végére értünk. A bizottsági tag a bizottsági ülés napirendjét követően az ülés végén a 
bizottság feladatkörébe tartozó ügyben a bizottság elnökétől és a jegyzőtől felvilágosítást 
kérhet. A felvilágosítás kérésre írásban választ kell adni a bizottsági ülést követő legkésőbb 
15 napon belül, amely határidő indokolt esetben 15 nappal meghosszabbítható. Shakkour 
Aram, alelnök úr!

Shakkour Aram
Köszönöm a szót, az elmúlt hónapokban, amióta képviselő vagyok, a filmforgatások miatti 
lezárások, illetve egyéb útmunkálatok, lezárások miatt többször felmerült az, hogy van-e 
arra lehetőség, hogy azok a lakosok, akik már megváltották a parkoló engedélyüket, 
kapjanak-e esetleg ezekről a lezárásokról e-mailben tájékoztatót időben? Igazából ez lenne 
a kérdésem az Alpolgármester úr felé, illetve a JGK felé, szerintem sok lakossági panaszt 
megelőzne az, hogyha időben kapnának e-mailben értesítőt arról, hogy mondjuk az adott 
utcában, ahol laknak, lezárás van, vagy az adott környéken filmforgatás vagy munkálatok 
miatt akármilyen fennforgás van. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm, egyetértek. Rádai alpolgármester úr, megadom a szót.

Rádai Dániel
Köszönöm, elvisszük ezt a felvetést, én elvittem már a korábbiakban is. Én szerintem nincs 
technikai akadálya, más esetben is, más témában is kaptak már engedéllyel rendelkező 
lakosok kvázi üzenetet, úgyhogy szerintem ez egy tök jó operatív felvetés. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük. Van-e további kérdés, kérés, észrevétel, megjegyzés, tanács? Nem látok ilyet, 
úgyhogy nagyon szépen köszönöm a mai munkájukat. Az ülést 17 óra 16 perckor lezárom
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és most nem jön az a szöveg, amit a Polgármester szokott mondani, hogy a jozsefvaros.hu 
blablabla híreket ott találják, úgyhogy köszönöm még egyszer a mai munkájukat.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 

Közterület-hasznosítási Bizottság 
elnök

Shakkour Aram
t j Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 

Közterület-hasznosítási Bizottság 
alelnök
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Melléklet

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottsága 

2025. február 24-i 3. rendes ülése 
NYILVÁNOS

Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 16:38
Típusa: Nyílt
Határozat: 30. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Sürgősségi indítvány napirendre vétele

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Dr. Eröss Gábor 
Krizsán Gabriella Orsolya 
Oláh József 
Shakkour Aram 
Szűcs Krisztián 
dr. Tarcsay Tibor 
Tóth-Ádám Éva 
Vörös Tamás 
Kaiser Edvin Sándor

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

1



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 16:38
Típusa: Nyílt
Határozat: 31. Elfogadva

Tárgya: Napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Dr. Eröss Gábor 
Krizsán Gabriella Orsolya 
Oláh József 
Shakkour Aram 
Szűcs Krisztián 
dr. Tarcsay Tibor 
Tóth-Ádám Éva 
Vörös Tamás 
Kaiser Edvin Sándor

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

2



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 16:48
Típusa: Nyílt
Határozat: 32. Elfogadva

Tárgya: Napirend 1.1. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a
Budapest, Vili, kerület Vajda Péter u. 33-35. sz. alatti ingatlan villamos 
energia ellátásához

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés: 
Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Erőss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

3



Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 16:50
Típusa: Nyílt
Határozat: 33. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1.2. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a
Budapest Vili, kerület Kálvária utca 14-16 sz. alatt kapubehajtók 
építéséhez

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Erőss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

4



Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 16:53
Típusa: Nyílt
Határozat: 51. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 11.1. pontja: Javaslat a képviselő-testület 2025. évi
munkatervének elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Dr. Eröss Gábor 
Krizsán Gabriella Orsolya 
Oláh József 
Shakkour Aram 
Szűcs Krisztián 
dr. Tarcsay Tibor 
Tóth-Ádám Éva 
Vörös Tamás 
Kaiser Edvin Sándor

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

5



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 16:54
Típusa:
Határozat:

Nyílt
52. Elfogadva

Tárgya: Napirend 11.2. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Ön kormányzat tulajdonában lévő közterületek 
használatának rendjéről szóló 13/2023. (IV. 27.) önkormányzati 
rendelet módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés:
Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Eröss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

6



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 16:55
Típusa: Nyílt
Határozat: 53. Elfogadva

Tárgya: Napirend 11.3. pontja: Javaslat az önkormányzat tulajdonában álló 
nem lakás céljára szolgáló ingatlanokra és egyéb dologbérletre 
vonatkozó díjakról szóló 15/2023. (II. 23.) számú határozat 
módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Dr. Erőss Gábor 
Krizsán Gabriella Orsolya 
Oláh József 
Shakkour Aram 
Szűcs Krisztián 
dr. Tarcsay Tibor 
Tóth-Ádám Éva 
Vörös Tamás 
Kaiser Edvin Sándor

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

7



Szavazás eredménye
Ideje: 2025. február 24. 16:56
Típusa: Nyílt
Határozat: 54. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend II.4. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi
Ónkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet IV. módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés:

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Erőss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

8



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 17:00
Típusa: Nyílt
Határozat: 55. Elfogadva

Tárgya: Napirend 11.5. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi
Önkormányzat 2025. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelete 
elfogadására és az ahhoz kapcsolódó döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés:

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Eröss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

9



Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 17:00
Típusa: Nyílt
Határozat: 56. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend II.6. pontja: Javaslat Józsefvárosi Gazdálkodási Központ
Zrt. 2025. évi üzleti tervének elfogadására, valamint a 2025. évre - 
2025. január 1-től június 15-ig - szóló közszolgáltatási szerződések 
megkötésére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Eröss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

10



Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 17:01
Típusa: Nyílt
Határozat: 57. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 11.7. pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.
Közszolgáltatási Keretszerződésének, valamint a 2025. évre vonatkozó Éves 
Közszolgáltatási Szerződésének megkötésére és 2025. évi Üzleti tervének 
elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés:

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Eröss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

11



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 17:05
Típusa: Nyílt
Határozat: 58. Elfogadva

Tárgya: Napirend 11.8. pontja: Javaslat a Rév8 Zrt. 2025. évi előzetes üzleti tervének 
elfogadására és a 2025. évre szóló közszolgáltatási szerződésének megkötésére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés:
Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Erőss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

12



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 17:06
Típusa: Nyílt
Határozat: 59. Elfogadva

Tárgya: Napirend 11.9. pontja: Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a
Józsefvárosért támogatási szerződéseinek megkötésére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Dr. Erőss Gábor 
Krizsán Gabriella Orsolya 
Oláh József 
Shakkour Aram 
Szűcs Krisztián 
dr. Tarcsay Tibor 
Tóth-Ádám Éva 
Vörös Tamás 
Kaiser Edvin Sándor

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

13



Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 17:06
Típusa: Nyílt
Határozat: 60. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 11.10. pontja: Javaslat a Józsefváros Közbiztonságáért
Közalapítvány támogatási szerződésének megkötésére, valamint 
kuratóriumi elnök választására

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Erőss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

14



Szavazás eredménye
Ideje: 2025. február 24. 17:07
Típusa: Nyílt
Határozat: 61. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 11.11. pontja: Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és
Működési Szabályzatáról szóló 18/2024. (X. 10.) önkormányzati rendelet 
módosítására, és személyi döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés:
Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Eröss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

15



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 17:08
Típusa: Nyílt
Határozat: 62. Elfogadva

Tárgya: Napirend 11.12. pontja: Javaslat a 2024-2025. évi gyerek- és ifjúsági
részvételi költségvetéshez és a 2024. évi részvételi költségvetés 
megvalósításához kapcsolódó döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Erőss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

16



Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 17:09
Típusa: Nyílt
Határozat: 63. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 11.13. pontja: Javaslat botlatókövek elhelyezésére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Eröss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

17



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 17:09
Típusa: Nyílt
Határozat: 64. Elfogadva

Tárgya: Napirend 11.14. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 2023. és 2024. évi 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés:
Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Eröss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

18



Szavazás eredménye

Ideje: 2025. február 24. 17:11
Típusa: Nyílt
Határozat: 65. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 11.15. pontja: Beszámoló Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete bizottságainak 2024. 
évi munkájáról, valamint a Bizottságok 2023. november 16. - 2024. 
december 31. közötti időszakra vonatkozó átruházott hatásköreinek 
gyakorlásáról

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Dr. Eröss Gábor 
Krizsán Gabriella Orsolya 
Oláh József 
Shakkour Aram 
Szűcs Krisztián 
dr. Tarcsay Tibor 
Tóth-Ádám Éva 
Vörös Tamás 
Kaiser Edvin Sándor

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 17:11
Típusa:
Határozat:

Nyílt
66. Elfogadva

Tárgya: Napirend 11.16. pontja: Polgármesteri tájékoztató a legutóbbi 
képviselő-testületi ülés óta eltelt időszakról

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Eröss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

20



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 24. 17:13
Típusa: Nyílt
Határozat: 67. Elfogadva

Tárgya: Napirend 11.17. pontja: Javaslat a személygépjármű- és
kerékpár-elhelyezési kötelezettség teljesítéséről szóló önkormányzati 
rendelet megalkotására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 90.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 90.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 10.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés: 
Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Eröss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Vörös Tamás Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -

21


